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RADA ŠKOLY 

pri Základnej škole, Komenského  ul. č. 3, 900 27  Bernolákovo 

________________________________________________________________ 
               V Bernolákove, dňa 09.06.2023 

 

 

Z á p i s n i c a 
 

 

napísaná z 15. zasadnutia Rady školy pri Základnej škole, Komenského 3, v Bernolákove, 

ktoré sa konalo dňa 08.06.2023 v priestoroch ZŠ v Bernolákove so začiatkom o 17,00 hod. 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Predsedníčka Rady školy, Ing. Martina Brunel otvorila rokovanie, privítala všetkých 

prítomných a skonštatovala, že Rada školy (ďalej len „RŠ“) je uznášaniaschopná. Prítomných 

bolo 9 z 11 členov RŠ; pán Muller sa pripojil k rokovaniu k bodu 10 programu. Predsedníčka 

RŠ privítala na rokovaní pani zástupkyňu ZŠ pre 2. stupeň, Mgr. Chovancovú, ktorá zastúpila 

pani riaditeľku ZŠ, Mgr. Adrianu Moldovú – v tom čase PN. Pani riaditeľka poslala členom RŠ 

mail s informáciami k jednotlivým bodom programu. 

 

Uznesenie č. 1 

Rada školy jednohlasne odsúhlasila program rokovania RŠ: 

1. Privítanie 

2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Informácia o pedagogicko-organizačnom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho 

procesu, organizácia budúceho školského roka (rozmiestnenie tried, pedagogické 

obsadenie, nové informácie, odchod pedagógov kvôli priestorovým podmienkam). 

4. Informácia o úspešnosti žiakov pri prijímaní na stredné školy. 

5. Informácia o úspešnosti žiakov 9. ročníka na Testovaní 9. 

6. Informácia o využívaní priestorov školy počas letných prázdnin. 

7. Informácie o aktivitách a prezentácii školy, informácie o mimoškolskej činnosti 

(krúžky) a štatistika. 

8. Informácia o kontinuálnom vzdelávaní pedagógov za školský rok 2022/2023. 

9. Informácia o tretej vyučovacej hodine telesnej výchovy. 

10. Nevhodné správanie detí a riešenie vzniknutých situácií – neverejný bod. 

11. Anonymný podnet 

12. Rôzne 

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

1. Predsedníčka otvorila program, ktorý členovia RŠ schválili. 

  

2. Za zapisovateľku bola navrhnutá Mgr. Timea Selnekovičová a za overovateľov zápisnice 

boli navrhnutí: Jaroslav Juriga a Ivana Šimigová. 
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Uznesenie č. 2 

RŠ schvaľuje: 

a) zapisovateľku zápisnice z dnešného zasadnutia, Mgr. Timeu Selnekovičovú, 

b) overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia, Ing. Jaroslava Jurigu a Mgr. Ivanu 

Šimigovú. 

Za: 9 

Proti: 0   

Zdržal sa:  0 

 

3. Informácia o pedagogicko-organizačnom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho 

procesu, organizácia budúceho školského roka (rozmiestnenie tried, pedagogické 

obsadenie, nové informácie, odchod pedagógov kvôli priestorovým podmienkam). 

 

Pani Chovancová informovala prítomných o personálnom stave školy a o zabezpečení 

školského roka 2023/2024. V rámci témy vystúpila p. Eva Žurková, ktorá dostala mandát od 

kolegov pedagógov informovať RŠ o skutočnosti, že nevyhovujúce priestorové podmienky 

majú radikálny dopad na prácu pedagógov a z toho plynie aj rozhodnutie niektorých ukončiť 

pracovný pomer v ZŠ. Predsedníčka RŠ predostrie informáciu o závažnosti a urgentnosti tejto 

situácie na školskej komisii obce. 

 

Uznesenie č. 3 

Členovia RŠ vzali na vedomie informáciu a odporúčajú zriaďovateľovi školy urgentne riešiť 

priestorové podmienky ZŠ na Komenského ulici a tiež zabezpečiť nájomné byty pre potreby 

pedagógov.  

Za: 9 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

4. Informácia o úspešnosti žiakov pri prijímaní na stredné školy 

 

V tomto bode Mgr. Chovancová informovala o počte prijatých, resp. neprijatých žiakoch na 

stredné školy. 

 

Uznesenie č. 4 

Členovia RŠ sa uzniesli, že informáciu berú na vedomie. 

Za: 9 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

5. Informácia o úspešnosti žiakov na Testovaní 9 

  

Pani Chovancová informovala o úspešnosti žiakov na Testovaní 9. V matematike bola celková 

úspešnosť školy nad celoslovenským priemerom, avšak v slovenskom jazyku 1,9 % pod 

celoslovenský priemerom. Pod tento výsledok sa podpísal okrem iného aj prítomnosť žiakov 

pôvodom z iných krajín, pre ktorých je slovenský jazyk cudzím jazykom. 

 

Uznesenie č. 5 

RŠ vzala informáciu na vedomie.   

Za:  9 prítomných členov 
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Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

6. Informácia o využívaní priestorov školy počas letných prázdnin 

 

V tomto bode boli členovia RŠ informovaní o prenájmoch priestorov školy v letných 

mesiacoch na táborové vyžitie detí. 

 

Uznesenie č. 6 

Členovia RŠ vzali informáciu na vedomie.  

Za: 9 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

7. Informácia o aktivitách a prezentácii školy, informácie o mimoškolskej činnosti 

(krúžky) a štatistika 

 

Mgr. Chovancová informovala o ukončení krúžkovej činnosti v máji 2023, o vyhodnotení 

triednych kníh, Členovia RŠ boli informovaní o spolupráci školy so ZUŠ, skupinou Via 

Historica, OcP.  

 

Uznesenie č. 7 

Členovia RŠ vzali informáciu na vedomie.  

Za: 9 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

8. Informácia o kontinuálnom vzdelávaní podagógov za škol. rok 2022/2023 

  

Členovia RŠ boli informovaní o vzdelávaní pedagógov.  

 

Uznesenie č. 8 

RŠ vzala informáciu na vedomie.   

Za:  9 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

9. Informácia o tretej vyučovacej hodine telesnej výchovy 

 

Vzhľadom na skutočnosť, že ešte nie je schválený návrh na tri hodiny vyučovania telesnej 

výchovy týždenne, RŠ sa k tomuto bodu vyjadrí, keď to bude aktuálne. Stanoviskom však bude 

podpora vedenia školy k návrhu na ponechanie dvoch vyučovacích hodín telesnej výchovy 

z dôvodu nedostatočnej kapacity telocvične školy.   

 

Uznesenie č. 9 

Členovia RŠ vzali informáciu na vedomie.  

Za: 9 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 



 4 

  

10. Nevhodné správanie detí a riešenie vzniknutých situácií - neverejný bod 

 

RŠ sa oboznámila s riešením problematiky nevhodného správania detí v rámci vyučovania. 

Mgr. Chovancová reagovala na podnety členky RŠ k jednotlivým prípadom.   

 

Uznesenie č. 10 

Členovia RŠ sa oboznámili so situáciou v oblasti riešenia nevhodného správania sa detí. 

Podnety, ktoré prichádzajú do RŠ bude RŠ adresovať vedeniu školy na riešenie.  

Za: 10 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

11. Anonymný podnet 

 

Predsedníčka RŠ informovala o anonymnom podnete, ktorý bol adresovaný mailom na RŠ. Išlo 

o vyjadrenia k parkovaniu kuchárok v areáli a k údajnému vynášaniu jedla. K parkovaniu sa p. 

Chovancová vyjadrila tak, že kuchárky chodia do školy pešo a jediná pani vedúca parkuje 

v areáli autom. Celé znenie podnetu bude postúpené hlavnému kontrolórovi obce na riešenie so 

žiadosťou o vyjadrenie.    

 

Uznesenie č. 11 

RŠ odstúpi anonymný podnet na riešenie hlavnému kontrolórovi obce.  

Za: 10 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

12. Rôzne 

 

V bode Rôzne RŠ konštatovala, že členka RŠ pani Simona Strapačová sa z dôvodu 

starostlivosti o dieťa nezúčastňuje zasadnutí Rady školy a keďže ide o člena zvoleného za 

nepedagogických zamestnancov školy, bude vedenie školy požiadané o riešenie tejto situácie.   

 

 

Na záver predsedníčka RŠ ukončila rokovanie RŠ a poďakovala prítomným za ich aktívnu 

účasť. 

 

 

Zapísala: Mgr. Timea Selnekovičová 

 

 

Overili: Ing. Jaroslav Juriga, Mgr. Ivana Šimigová 

 

 

Schválila: Ing. Martina Brunel, predseda RŠ 

 


